
Fra: Trude Bruket <trudebruket@gmail.com> 
Sendt: 3. juli 2017 20:07 
Til: Per Sveinar Morsund 
Emne: Re: 17/20019 Vidaresendt svarbrev frå søkar/tiltakshavar gbnr 

137/779 Alver 
 

Hei. 

 

Takk for dette. Eg bekreftar at dei har saga av muren, og at det er betre no. Me naboar ynskjer 

sjølvsagt likevel at sjølve muren kan bli noko finare, ved ei eller anna strukturbehandling, 

sidan det er ubehandla betong, som ser stygg ut. 

 

Elles ser me også at den gamle busslomma er asfaltert, altså at vegen nedanfor der 

innkøyringa til dette Hordasmi-komplekset er er ein halv gong så brei som resten av vegen. 

Det er synd, sidan det var eit problem med at gamle, utrangerte bilar vart parket (og forletne) 

der, Me såg ein gammal bil stå parkert der att med ein gong det var asfaltert, så eg er redd det 

blir problem att.  

 

Me håpar også fartsdumpar kjem så raskt som råd etter arbeidet er ferdig. 

 

M.v.h. Trude Bruket 

 

2017-07-03 11:21 GMT+02:00 Per Sveinar Morsund 

<per.sveinar.morsund@lindas.kommune.no>: 

Sjå vedlegg 
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